

No. 6862. CUSTOMS CONVENTION ON THE TEMPORARY IMPORTATION OF PROFESSIONAL EQUIPMENT. DONE AT BRUSSELS, ON 8 JUNE 1961¹

N° 6862. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE À L'IMPORTATION TEMPORAIRE DE MATÉRIEL PROFESSIONNEL. FAITE À BRUXELLES, LE 8 JUIN 1961¹

RATIFICATION and ACCESSION (a)

Instruments deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on :

14 April 1965

DENMARK

(In respect of annexes A, B and C; to take effect on 15 July 1965; not including Greenland and the Faroe Islands.)

15 April 1965

IRELAND (a)

(In respect of annexes A, B and C; to take effect on 16 July 1965.)

Certified statements were registered by the Customs Co-operation Council on 27 May 1965.

RATIFICATION et ADHÉSION a)

Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :

14 avril 1965

DANEMARK

(En ce qui concerne les annexes A, B et C; pour prendre effet le 15 juillet 1965; à l'exclusion du Groenland et des îles Féroé.)

15 avril 1965

IRLANDE a)

(En ce qui concerne les annexes A, B et C; pour prendre effet le 16 juillet 1965.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Conseil de coopération douanière le 27 mai 1965.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 473, p. 153; Vol. 480, p. 448; Vol. 482, p. 393; Vol. 489, p. 404; Vol. 494, p. 356, and Vol. 510, p. 337.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 153; vol. 480, p. 449; vol. 482, p. 393; vol. 489, p. 404; vol. 494, p. 356, et vol. 510, p. 337.